



Chickenshed

鸡屋剧社

- Our mission is to create entertaining and outstanding theatre that celebrates diversity and inspires positive change.
- 我们的使命是创造具有娱乐性的、杰出的戏剧，以此赞美多样性的社会，并激励积极的变化。

- Our work uses the stage to celebrate diversity and performance as a vehicle to tackle topical social issues. We create work, inspired by the people around us, about personal and social issues that affect society today.
- 我们利用舞台来赞美人们的多样性，将表演作为一种解决社会问题的工具。通过周围的人赋予的灵感，我们创造关于人和影响当代社会的问题的作品。

- Chickenshed aims to bring young people from all social and economic backgrounds, races and abilities together to study creatively alongside each other. Some of whom may have been marginalised by society and excluded from mainstream educational settings.
- 鸡屋剧社的目标是将有着不同社会、经济、背景、不同种族、残疾或健全的年轻人带到一起，让他们共同进行创造性学习的过程。他们中很多人都曾被社会或者主流教育边缘化。



“欢迎来到垃圾国度，  
臭烘烘的垃圾乱糟糟……  
Give me rubbish,  
give me rubbish……”

